
1 

 

ZAB.0022.49.2023 

 

Protokół nr 286/23 

z posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku 

 w dniu 9 listopada 2023 r.  

 

Starosta Włocławski pan Roman Gołębiewski o godzinie 1105 otworzył posiedzenie Zarządu 

Powiatu we Włocławku, powitał wszystkich zebranych. Starosta stwierdził, że w obradach 

Zarządu, uczestniczy 5 członków Zarządu, co wobec ustawowego składu Zarządu Powiatu 

wynoszącego 5 osób stanowi wymagane quorum. Lista obecności członków Zarządu Powiatu 

oraz zaproszonych osób stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, stwierdzenie quorum oraz 

przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu nr 285/23 z dnia 27 października 2023 r.  

3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem i zarządzającym jest Powiat 

Włocławski udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków 

i zasad korzystania z tych obiektów.  

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie 

i przechowywanie statków lub obiektów pływających w 2024 r.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za usunięcie 

pojazdów z dróg położonych na obszarze powiatu włocławskiego i ich parkowanie 

na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku 

odstąpienia od usunięcia pojazdu na 2024 r.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta do badania 

sprawozdania finansowego Powiatowego Centrum Zdrowia – Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych 

w publicznym transporcie zbiorowym, dla których organizatorem jest Powiat 

Włocławski oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

8. Przyjęcie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Włocławskiego na rok 2023. 

9. Przyjęcie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2023-2040. 

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2 

Zarząd Powiatu jednogłośnie, po zapoznaniu przyjął Protokół nr 285/23 z dnia 

27 października 2023 r.  

 

Ad. 3 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Piotr Krygier – Sekretarz Powiatu. Poinformował 

członków Zarządu, że w odpowiedzi na wnioski Gminy Lubanie, Gminy Lubień Kujawski 
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i Gminy Boniewo i skierowane do zarządcy dróg powiatowych, w sprawie określenia nowych 

przystanków komunikacji zbiorowej przy drogach powiatowych powiatu włocławskiego, 

konieczne jest dokonanie zmiany w załączniku Nr 1 do uchwały nr XIX/204/12 Rady Powiatu 

we Włocławku z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem i zarządzającym jest Powiat Włocławski 

udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych 

obiektów. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem i zarządzającym jest 

Powiat Włocławski udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad 

korzystania z tych obiektów. 

 

Ad. 4 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Piotr Krygier – Sekretarz Powiatu. Poinformował 

członków Zarządu, że ustawa z dnia 18 sierpnia 2011 r. o bezpieczeństwie osób 

przebywających na obszarach wodnych nakłada na Powiat obowiązki prawne związane 

z bezpieczeństwem na obszarach wodnych. Zgodnie z art. 30 w/w ustawy, statek lub inny 

obiekt pływający może zostać usunięty z obszaru wodnego, w sytuacji gdy nie ma możliwości 

zabezpieczenia go w inny sposób albo gdy prowadziła go osoba znajdująca się w stanie 

po użyciu alkoholu lub podobnie działającego środka. Decyzję o usunięciu statku lub innego 

obiektu pływającego podejmuje policjant. Jeżeli statek lub inny obiekt pływający jest 

usuwany to w konsekwencji tego należy wprowadzić go do strzeżonego portu lub 

do przystani. W sytuacji gdy nie ma dostatecznie blisko strzeżonego portu lub przystani 

pozostawia się go na wyznaczonym przez starostę parkingu strzeżonym do chwili uiszczenia 

opłat za jego usunięcie i przechowywanie. Usuwanie statków lub innych obiektów 

pływających należy do zadań własnych powiatu. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat 

za usunięcie i przechowywanie statków lub obiektów pływających w 2024 r. 

 

Ad. 5 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Piotr Krygier – Sekretarz Powiatu. Poinformował 

członków Zarządu, że na podstawie informacji otrzymanej z Powiatowego Zarządu Dróg we 

Włocławku z/s w Jarantowicach o wysokości kosztów utrzymania strzeżonego parkingu, 

dokonano analizy finansowej dotyczącej wysokości opłat za każdą rozpoczętą dobę 

parkowania na parkingu strzeżonym uwzględniając również koszty obsługi administracyjnej. 

Zgodnie z ustawą Prawo o ruchu drogowym, Rada Powiatu ustala każdego roku w drodze 

uchwały wysokość opłat i kosztów, mając na uwadze konieczność sprawnej realizacji zadań 

polegających na usuwaniu w miejscu zabronionym na obszarze Powiatu Włocławskiego. 

Wysokość kosztów nie może być wyższa niż maksymalna kwota opłat na dany rok na 
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podstawie Obwieszczenia Ministra Finansów z dnia 2 sierpnia 2023 r. w sprawie ogłoszenia 

obowiązujących w 2024 r. maksymalnych stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego 

parkowanie na parkingu strzeżonym. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za 

usunięcie pojazdów z dróg położonych na obszarze powiatu włocławskiego i ich parkowanie 

na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od 

usunięcia pojazdu na 2024 r. 

 

Ad. 6 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Piotr Krygier – Sekretarz Powiatu. Poinformował 

członków Zarządu, że przeprowadzona analiza sprawozdań finansowych Powiatowego 

Centrum Zdrowia – Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 

Włocławku za 2022 wskazuje na konieczność przeprowadzenia badania sprawozdania 

finansowego jednostki za rok 2023 przez biegłego rewidenta zgodnie z art. 64 ust. 1 pkt 4 

ustawy  dnia 29 września 1994 r. o rachunkowości. Przychody netto ze sprzedaży towarów i 

produktów oraz operacji finansowych za rok obrotowy 2022 stanowiły równowartość 23 695 

738,49 zł i przekroczyły wartość ustawową która wynosi 23 449 500,00 zł. Natomiast 

średnioroczne zatrudnienie w przeliczeniu na pełne etaty wyniosło 132 co spełnia warunek 

przekroczenia co najmniej 50 osób zatrudnionych Jest to sytuacja, która nie miała miejsca w 

poprzednich okresach sprawozdawczych, a niewątpliwie związana jest z szybkim rozwojem 

tej powiatowej jednostki. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta 

do badania sprawozdania finansowego Powiatowego Centrum Zdrowia – Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku.  

 

Ad. 7 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Piotr Krygier – Sekretarz Powiatu. Poinformował 

członków Zarządu, że zaproponowane w projekcie uchwały linie komunikacyjne 

w przewozach autobusowych o charakterze użyteczności publicznej to nowe linie, które nie 

funkcjonowały co najmniej 3 miesiące przed wejściem w życie ustawy z dnia 16 maja 2019 r. 

o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. 

Przyjęcie powyższego projektu uchwały jest niezbędne w celu skorzystania z dopłaty 

zagwarantowanej przez Fundusz rozwoju przewozów autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznej w wysokości 3 zł do wozokilometra. Powiat Włocławski jako 

organizator publicznego transportu zbiorowego przed podpisaniem umowy opartej o ustawę 

o publicznym transporcie zbiorowym z dnia 16 grudnia 2010 r. zobligowany jest do 

otrzymania zgody na zawarcie tejże umowy wydanej przez organ stanowiący, zgodnie z art. 

22 ust. 2 ustawy z dnia 16 maja 2019 r. o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych 

o charakterze użyteczności publicznej. 
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Pan Wicestarosta zapytał, czy można by było do tej trasy dołożyć linię Chodecz – Włocławek 

– Brześć Kujawski lub też znaleźć inne rozwiązanie? 

Pan Starosta odpowiedział, że prezes KPTS w rozmowie ze Starostą poinformował, że będą 

uruchomione 4 linie, są zakupione autobusy, w związku z tym temat powinien być 

rozwiązany. W zakresie linii, o której dzisiaj mowa nic już nie można zmienić, ponieważ po 

pierwsze dojazd do Chodcza byłby znacznie wydłużony czasowo, a sama trasa Chodecz – 

Włocławek nie może być uruchomiona, ponieważ linia nie może się kończyć na terenie 

Włocławka, ponieważ prawo na to nie pozwala. 

Pan Wicestarosta podniósł, że skoro teraz nie można tego tematu załatwić to może 

w przyszłym roku rozważyć taką możliwość? Przeprowadzić analizę rynku i zastanowić się 

nad innym rozwiązaniem. 

Pan Starosta odpowiedział, że jest pierwszym, aby szukać innego rozwiązania. Czas pokaże 

w nadchodzącym roku, czy coś w tym zakresie ulegnie zmianie. Może zmienią się zasady 

dofinansowania, będzie nowe rozdanie i być może pojawi się taka możliwość. Wnioski składa 

się na jeden rok, chociaż miało być inaczej.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie wyznaczenia linii 

komunikacyjnych w publicznym transporcie zbiorowym, dla których organizatorem jest 

Powiat Włocławski oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

 

Ad. 8 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu.  

Poinformowała członków Zarządu, że w wyniku wpływu pisma Ministra Finansów, decyzji 

Wojewody Kujawsko-Pomorskiego,  wniosków: Dyrektora Zespołu Szkół w Izbicy 

Kujawskiej, Dyrektora Zespołu Szkół w Lubrańcu, Dyrektora Zespołu Szkół w Kowalu, 

Dyrektora Zespołu Szkół w Lubrańcu-Marysinie, Dyrektora Powiatowego Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chodczu, Dyrektora Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Lubrańcu, Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Lubieniu 

Kujawskim, Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu Włocławskiego, Dyrektora 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku, Dyrektora Powiatowego Zarządu 

Dróg  we Włocławku z/s w Jarantowicach, Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy 

we Włocławku, Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego we Włocławku, Dyrektora 

Domu Pomocy Społecznej w Kurowie, Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Rzeżewie, 

Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kowalu, Dyrektora Placówki Opiekuńczo-

Wychowawczej „Małgosia”, Dyrektora Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Ostoja”, 

Dyrektora Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Przystań”, Głównego Księgowego 

Starostwa Powiatowego we Włocławku zachodzi konieczność wprowadzenia zmian w planie 

dochodów i wydatków na 2023 r.  Wprowadzane zmiany dotyczą kompetencji należących 

do Rady Powiatu w zakresie urealnienia planu dochodów i wydatków, planu przychodów 

i rozchodów oraz zmiany wyniku budżetu. Ponadto dokonano przeniesień pomiędzy 

paragrafami oraz rozdziałami klasyfikacji budżetowej oraz zwiększono wydatki w związku 
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z decyzjami Wojewody Kujawsko-Pomorskiego zmieniającymi wysokość dotacji. Ponadto 

dodaje się nowe zadania inwestycyjne tj. „Zakup samochodu osobowego” - na potrzeby 

Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z/s w Jarantowicach,  oraz „Zakup programu 

ENOVA365 moduł Kadry i Płace” na potrzeby Starostwa Powiatowego we Włocławku. 

W ramach realizowanych przez Powiat Włocławski zadań inwestycyjnych dokonuje się 

urealnienia wydatków uwalniając środki do budżetu powiatu. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2023. 

 

Ad. 9 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu.  

Poinformowała członków Zarządu, że po uwzględnieniu zmian wprowadzonych do projektu 

uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Włocławskiego na rok 2023 zaszła konieczność dokonania zmian w uchwale Rady 

Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Włocławskiego na lata 2023-2040 poprzez doprowadzenie do zgodności z uchwałą 

budżetową. Zmiany dotyczą Załącznika nr 1 do Wieloletniej Prognozy obejmującego 

dochody i wydatki bieżące, dochody i wydatki majątkowe, wynik budżetu, sposób 

sfinansowania deficytu, przychody i rozchody budżetu, kwotę długu oraz sposób 

sfinansowania spłaty długu oraz Załącznika nr 2 w związku ze zmianami, które następują 

w zaplanowanych zadaniach inwestycyjnych. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2023-2040. 

 

Ad. 10 Sprawy różne 

Nie było spraw omawianych w tym punkcie porządku obrad. 

 

Ad. 11 

Pan Starosta, po wyczerpaniu porządku obrad, o godzinie 1135 dokonał zamknięcia 

posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, dziękując wszystkim za przybycie.     

                                                                      

                                                          

                                                         

                                                         Podpisy Członków Zarządu Powiatu 

 

                                                         Roman Gołębiewski       .............................................. 

 

                                                         Jan Ambrożewicz     ..………………………….. 

 

                                                         Agata Wojtkowska         ....………………………….. 
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                                                         Jacek Jabłoński              ..…………………………….  

      

                                                         Grzegorz Śledziński      .……………………………..   

 

 

 

Protokół sporządziła:  

Elżbieta Insadowska 

 
 

 

  


